TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA

Your Standing Committee on LEGISLATIVE AFFAIRS presents the following as its Second Report.

Meeting
Your Committee met on Tuesday, June 2, 2009 at 6:00 p.m. in Room 255 of the Legislative Building.

Matters under Consideration

e Bill (No. 3) — The Forest Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les foréts

e Bill (No. 17) — The Workers Compensation Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les accidents du
travail

e Bill (No. 21) — The Labour Mobility Act/Loi sur la mobilité de la main-d‘ceuvre

e Bill (No. 23) — The Buildings and Mobile Homes Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les
batiments et les maisons mobiles

Committee Membership
Committee Membership for the Tuesday, June 2, 2009 meeting:

Hon. Ms. ALLAN

Mr. ALTEMEYER

Ms. BRAUN

Mr. NEVAKSHONOFF (Vice-Chairperson)
Mr. PEDERSEN

Mr. SCHULER

Mrs. STEFANSON

e Mr. SARAN

e Hon. Mr. STRUTHERS
e Hon. Mr. SWAN

e Mrs. TAILLIEU

Your Committee elected Ms. BRAUN as the Chairperson.

Public Presentations

Your Committee heard the following thirteen presentations on Bill (No. 3) — The Forest Amendment
Act/Loi modifiant la Loi sur les foréts:

Ward Perchuk Spruce Products Ltd.

Wade Cable Louisiana Pacific Canada Ltd.
Doug Hunt Tolko Industries Ltd.

Grant Kurian Grant Kurian Trucking Ltd.
Roberta Kurian Seer Logging Inc.

Marvin Hovorka J. Hovorka and Sons Ltd.
Scott Spicer, CAO R.M. of Whitemouth

Mary Granskou Canadian Boreal Initiative
Gaile Whelan-Enns Manitoba Wild Lands

Andy Pelletier RM of Reynolds

Andrew McCuaig Tembec

Ron Thiessen The Canadian Parks and Wilderness Society
Eric Reder Wilderness Committee

Your Committee heard the following four presentations on Bill (No. 17) — The Workers Compensation
Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les accidents du travail:

Jim Budde Private Citizen
Alex Forrest United Firefighters of Winnipeg
Gordon Hudson Private Citizen

Kimberly Buchanan Private Citizen



Your Committee heard the following one presentation on Bill (No. 21) — The Labour Mobility Act/Loi
sur la mobilité de la main-d'ceuvre:

John Doyle Manitoba Federation of Labour

Written Submissions

Your Committee received the following two written submissions on Bill (No. 3) — The Forest
Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les foréts:

Matthew Heide Private Citizen

Doug Dobrowloski Association of Manitoba Municipalities

Bill Considered and Reported

e Bill (No. 3) — The Forest Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les foréts

Your Committee agreed to report this Bill, without amendment:

o Bill (No. 17) — The Workers Compensation Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les accidents du
travail

Your Committee agreed to report this Bill, without amendment:

e Bill (No. 21) — The Labour Mobility Act/Loi sur la mobilité de la main-d'ceuvre

Your Committee agreed to report this Bill, without amendment:

e Bill (No. 23) — The Buildings and Mobile Homes Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les
batiments et les maisons mobiles

Your Committee agreed to report this Bill, without amendment:

Submitted by,

Ms. Erna Braun, Chairperson
June 2, 2009
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